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• Ο Μάκης Μπαλαούρας είναι εμβληματική φυσιογνωμία του αντιδικτατορικού φοιτητικού κινήματος
• Φωτογραφία στο εξώφυλλο περιοδικού ΕΠΙΚΑΙΡΑ με σαφή ίχνη του ξυλοδαρμού του
• Φυλακίστηκε και κατηγορήθηκε για τρομερά και φοβερά πράγματα
• Συνέλαβε αποφασιστικά στην κορύφωση των αντιδικτατορικών και φοιτητικών αγώνων
• Στη μεριά του καταπιεσμένου ανθρώπου, υπέρ των δικαιωμάτων, υπέρ της απελευθέρωσης των
καταπιεσμένων κοινωνικών στρωμάτων
• Πρέπει να είναι στη Βουλή. Έχει την επάρκεια, την κατάρτιση και τις περγαμηνές και
αξιοπιστία για να φέρει όσο είναι δυνατόν στις μέρες μας ξανά το όραμα, την ελπίδα και τις
κοινωνικές κατακτήσεις

Χαίρομαι που θα ξανά είναι στην καινούργια Βουλή ο Μάκης Μπαλαούρας, εκπροσωπώντας τον νομό
της Ηλείας, δηλαδή τους ανθρώπους πού όπως σε όλη τη χώρα, αυτή την περίοδο ζητούν ένα νέο
κοινωνικό συμβόλαιο για να καθορίσουνε το μέλλον τους και τη ζωή τους.

Τον Μάκη τον Μπαλαούρα τον εκτιμώ, γιατί από πολύ νωρίς για μένα ήταν μία εμβληματική
φυσιογνωμία του αντιδικτατορικού φοιτητικού κινήματος και αργότερα ένας φοιτητής με συνέπεια
και πάντοτε ένας ενεργός άνθρωπος, ένας πολίτης που ήτανε κοντά στα προβλήματα των ανθρώπων.

Πρώτη εικόνα που είχα για τον Μάκη ήτανε το εξώφυλλο του περιοδικού ΕΠΙΚΑΙΡΑ, όπου παρά τις
απαγορεύσεις της Χούντας το 1973, είχε φωτογραφία την δική του σε πρώτο πλάνο με σαφή τα ίχνη
του ξυλοδαρμού του από τους ανακριτές και βασανιστές της Δικτατορίας. Είναι γνωστό ότι
φυλακίστηκε και κατηγορήθηκε για τρομερά και φοβερά πράγματα. Είναι γνωστό ότι συνέλαβε
αποφασιστικά στην κορύφωση των αντιδικτατορικών και φοιτητικών αγώνων της εποχής εκείνης.

Είναι ένας άνθρωπος παρών σε δύσκολα πράγματα, πάντα στη μεριά του καταπιεσμένου ανθρώπου,
πάντα υπέρ των δικαιωμάτων, πάντα υπέρ της απελευθέρωσης των καταπιεσμένων κοινωνικών
στρωμάτων.

https://makisbalaouras.gr/o-%ce%b4%ce%b7%ce%bc%ce%ae%cf%84%cf%81%ce%b7-%cf%84%cf%81%ce%af%ce%bc%ce%bc%ce%b7%cf%82-%ce%bc%ce%b9%ce%bb%ce%ac-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%84%ce%bf%ce%bd-%ce%bc%ce%ac%ce%ba%ce%b7-%ce%bc%cf%80%ce%b1/
https://makisbalaouras.gr/o-%ce%b4%ce%b7%ce%bc%ce%ae%cf%84%cf%81%ce%b7-%cf%84%cf%81%ce%af%ce%bc%ce%bc%ce%b7%cf%82-%ce%bc%ce%b9%ce%bb%ce%ac-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%84%ce%bf%ce%bd-%ce%bc%ce%ac%ce%ba%ce%b7-%ce%bc%cf%80%ce%b1/


Θυμάμαι χαρακτηριστικά την δεκαετία του 2000 όταν πλέον είχε ωριμάσει ένα κίνημα κριτικής στα
μέσα ενημέρωσης, που συνεργαστήκαμε όσο γινόταν τότε για να δείξουμε τα όρια και τις
κακοδαιμονίες, αυτού που μετέπειτα ονομάσαμε μιντιακή διαπλοκή, αυτό που ονομάσαμε πλύση
εγκεφάλου των ανθρώπων, αυτό που ονομάσαμε κατευθυνόμενη ενημέρωση.

Μην τα πολυλογώ ο Μάκης πρέπει να είναι στη Βουλή, σε αυτή την καινούργια δύσκολη φάση. Μπορεί
να συμβάλει, έχει την επάρκεια, την κατάρτιση και τις περγαμηνές, πάνω από όλα την αξιοπιστία
για να φέρει όσο είναι δυνατόν στις μέρες μας ξανά το όραμα, την ελπίδα και τις κοινωνικές
κατακτήσεις που έχουν στο μεταξύ χαθεί από αυτήν την ανεκδιήγητη κυβέρνηση των πλουσίων και
της αυθαιρεσίας με ότι άλλο συνεπάγεται.

Είμαι πολύ αισιόδοξος ότι θα είναι στη Βουλή ο Μάκης και θα δούμε τα αποτελέσματα του έργου
του και του σχηματισμού του ΣΥΡΙΖΑ όπως φαίνεται έχει πολλές ελπίδες να αλλάξει την πορεία των
πραγμάτων προς το καλύτερο. Με κέντρο τον άνθρωπο.


